
ALTS bestyrelsesmøde d. 5.3 2024 kl. 18.00
Sted: Niels
Til stede: Niels, Kai, Thomas, Helen & Anni
Afbud: Anders & Joanna

Referat

Vi mødtes med Carola i klubhuset, hvor vi så det fine køkken. Derefter mødtes vi
hos Niels formand, idet Carola havde flere punkter, hun gerne ville drøfte med
bestyrelsen.

● Carola gjorde opmærksom på, at alkoholbevillingen var hendes og at
køkkenet var hendes ansvarsområde jf. hendes
næringsbrev/hygiejnebevis mm.

● Det aftales, at kommunikationen fremover skal gå igennem Helen og at
Helen, efter at have drøftet eventuelle emner med bestyrelsen, sørger for
at give Carola en tilbagemelding.

● Carola har brug for, at bestyrelsen faciliterer flere arrangementer, hvor
hun kommer i spil som madleverandør - det savner hun. Bestyrelsen vil
prøve at inspirere til flere arrangementer, og arbejder på arrangementer
for flere segmenter af medlemmerne: frivillige, unge, nye, udlændinge.
Hertil kommer klubmesterskaber, veteranhjemmekampe, drop-in og
Double Trouble, Leschly Cup. Vi opfordrer derfor frivillige til at melde sig til
at arrangere aktiviteter, hvor Carola kan involveres - der skal foreligge
accept fra bestyrelsen FØR aktivitet kan udføres.

1) Orientering fra Formanden
Hængende punkter fra sidste bestyrelsesmøde er inkluderet i
dagsordenen.

a) Konstituering af bestyrelsen - arbejdsopgaver
Bestyrelsen er konstitueret således:
Niels - formand
Helen - kantine
Joanna -motionskoordinator
Thomas - hus og anlæg
Anders - turneringsansvarlig
Kai - kasserer
Anni - kommunikation

b) Generalforsamling ALTS opsamling

Karls forslag om at klubhuset ikke lånes ud til private arrangementer blev
vedtaget. Kai Ambrosius & Anni Veje blev valgt ind i bestyrelsen. Kjeld Buus
påtog sig revisorjobbet sammen med Oluf Gandrup.



c) Generalforsamling JTU og DTF
Der har været en stor offentlig debat. Bestyrelsen i DTF er der
nogen klubber, der vil vælte. Man vil have padel og pickleball ud af
DTF. Niels deltager i JTU´generalforsamling 12. marts sammen med
Jørgen Eriksen

d) +70 træningspas, Seniortennis mm- hvad skal vi prioritere?
Det blev vedtaget, at +70 fik 2 x 2 timer til træning i maj.

Seniortennis kører videre i denne sæson med 2 x 2 timer torsdage
fra kl. 10-12.

Drop-ind: Det blev vedtaget, at vi på forsøgsbasis i sæson 2024
booker hele anlægget tirsdag aften til drop-ind. 4 baner kl. 17-19 &
3 baner fra kl. 17.30-19.30.

e) Kommunen afholder inspirationsmøde for tennisklubber 18.
marts - her deltager Niels.

2) Orientering fra Kassereren
a) betalingsfrist for kontingent 13. marts

Kai er blevet orienteret om ALTS’s økonomisystem af Kjeld. Kai har
sendt mails ud til medlemmer om hvorvidt man ønsker at fortsætte
med at være medlem - indbetaling af kontingent er skrevet ud
tidligere end før, idet vores sæson pga redplus-baner starter
tidligere end før. Systemet skal automatiseres, da vi ikke kan
håndtere antallet af e-mails

b) Klubbens bogføringssystem:
Alt skal, pga. den nye regnskabslov, være digitalt. Det system, der
anvendes, er af ældre dato, og Kai foreslår derfor, at vi fremover
anvender et nyt system “Economics” pr 1.1.24. Systemet koster
349,- pr måned. Alle bestyrelsesmedlemmer vil få læse-adgang til
systemet.

Kai fik mandat til at tegne abonnement til systemet.

3) Orientering fra Hus og anlæg
a) Trapperenovering

Der indhentes tilbud fra Shaku og en anden murer
b) åbning af vand

Thomas & FT sørger for at åbne vandet, når det er sikkert
c) åbning af bane A

Er sket



d) arbejdsdag
Fastlægges til den 7. april 2024 kl. 10.00

Thomas er ved at lave nye bænke til banerne.

4) Orientering fra Café udvalg
Nyt køkken - vandinstallation skal trykprøves
Fadøl - Karsten Dannemand spørges om han vil lave hul til det
Standerhejsning - den 20. april kl.13.00. Helen spørger Carola,
hvad hun kan levere for 100 kr pr person, inkl. et glas vin

5) Orientering fra Motionist aktiviteter
a) Trænings-tilbud: Forslag fra Hans

Der er indgået aftale med Larz Lynge til motionister. Vi kan ikke
reservere flere baner pt. Yderligere træning må foregå på
deltagernes reservationer.
Hans har begyndertræning i maj-juni.

6) Orientering fra Turnerings-aktiviteter
a) Tilmelding af hold

Anders var desværre forhindret, så derfor intet nyt.

7) Orientering fra Kommunikation
a) Opdatering af hjemmeside

Bestyrelsen bedes kigge “egne” områder igennem på hjemmesiden,
og fortælle Anni, hvad der skal rettes eller slettes.
FB bruges ikke til korrespondance mellem bestyrelsen og
medlemmerne - bestyrelsen kan og vil slå aktiviteter op på FB.
Der skal tages billeder af nye bestyrelsesmedlemmer.
Der skal tages billeder af turneringsspillere til hjemmesiden.
Der skal laves et årshjul.
Vi ser på, om vi kan lægge ud på både memberlink og hjemmeside
fremover.

8) Næste møde:
Aftalt til den 2. april kl. 18 i klubhuset.

9) Eventuelt
Kai er blevet kontaktet af et passivt medlem, som gerne vil
være sponsor. Vedkommende tilbydes en sponsorpakke.
Til næste møde skal der ses på erhvervs-medlemskaberne.


